
Protokoll nr 5 
 
Protokoll för vid sammanträde med styrelsen i Värmlands Skidförbund. 
 
Plats:                                  Skidstugan Säffle SK 
 
Datum:                               2006-05-10 Kl. 18.00- 21.00 
 
 
Närvarande:                      John Erling Hansen, Ulf Lidberg,Bengt Johansson, Stig Nilsson,                     
                                          Christer Karlsson ,Thomas Hultgren Thore Berglund  
                                           Jonas Olsson. 
                                          Övriga närvarande Ulf Green  
 
 
§ 25 Mötets öppnande 
        Ordförande Christer Karlsson hälsade välkommen till Säffle och förklarade mötet     
        öppnat. Till att justera dagen protokoll valdes Ulf Lidberg 
 
 
§ 26 Föregåendemötets protokoll  
        Föregående mötets protokoll gicks igenom och lades därefter till handlingarna. 
 
 
§ 27 Kommittérapporter     
       Alpint: Ulf Lidberg rapporterade från Skidtinget i Munkfors det första som  
       arrangerats ihop med Längd. Övervägande positivt från deltagarna enligt 
       bifogad utvärdering. Bil 1 
 
       Längd: Jonas Olsson  rapporterade om vårens planerig med skidtinget samt information 
        om Skidtunneln. 
 
       Skido:  Stig Nilsson rapporterade bra säsong. Åsa Zetterberg bäst med en 16 pl. 
       I Värdscupen. 250 deltagare vid tävlingen på Långberget var mycket bra 
 
       Backe: John E rapporterade bra verksamhet i Sysslebäck, där det finns bra 
       förutsättningar med plastbacke och flera backar. På övriga orter som har 
       anläggningar, krävs stora investeringar för att klara dagens krav. 
 
§ 28 Ekonomi 
        Bengt Johansson redogjorde för ekonomin. Påpekande från revisorerna om attest på 
        fakturor skall ses över. Bengt Johansson framförde förslag om ett grundkapital om 
        ex. 8 basbelopp. Bilaga 2   
        
 
§ 29 Skitunnel 
        Christer K informerade om skitunnelinvigningen. Programmet framgår enligt 
        bilaga 3 
 
 



§ 30  Kansli tjänst 
        Frågan ersättare till Lars-Åke på kansliet diskuterades. Oklarhet råder huruvida 
        Lars-Åke kommer tillbaka eller ej.  Tillfällig lösning över sommaren kanske kan 
        ordnas via Ulf Green.  
 
 
§ 31 Inbjudan  
        Inbjudan till Skikonvent Bosön 16/17/9 skickas ut till klubbarna 
 
 
§ 32  Tävlingsarrangemang 
         LK skall göra översyn över rutiner vid utläggande av tävlingsarrangemang. 
 
§ 33  Hemsidan 
         Ny plattform planeras. Ulf och Christer har kontakter i frågan om ny hemsida. 
         Målet är att presentera förslag under sommaren. 
 
§ 34 Knut Nilssons Stipendiefond 
        Förslag på kandidater skall föreligga inför nästa möte. 
 
§ 35 PLI-projektet 

Ulf Green Redovisade PLI projektet som upphörde 22/2 Styrelsen tackade 
för engagemanget och beklagade att det inte kunde fortsätta säsongen ut. 

         Det föreligger ett underskott i projektet i storleksordning 50.000. Kvarvarande   
         utrustning i form av skidutrustning skall avyttras. Hur stort det slutliga underskottet 
         blir är i dagsläget inte klart, men skall föreligga i samband med bokslutet. 
         Slutredovisningen skall föreläggas för revision i samband med ordinarie revision. 
  
§ 35 Nästa möte  
         Nästa möte äger rum den 29/8 kl.18.00, plats ej bestämd 
 
 
§ 36 Avslutning 
        Mötet avslutades med visning av Säffle SK:s klubbstuga. 
        Ordföranden tackade för visat intresse och önskade alla en skön sommar. 
 
 
 
Säffle 2006-05-10 
 
 
 
Thore Berglund 
Sekr. 
 
 
Christer Karlsson 
Ordf. 
 
 



Ulf Lidberg 
Justerare 
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